
Protokoll ifrån Hem&Skolas klassombudsmöte 131118 
 
Medlemsantal 
-Medlemsantalet i Hem&Skola Bergaskolan är lågt. Det är bara cirka 30 betalande 
hushåll av cirka 200 stycken. -Några tankar kring att öka intresset var att samtliga 
klassombud mailar ut till föräldrarna innan mötet, att det skapas en agenda/specifik 
fråga kring varje möte samt att det påminns om betalningen på föräldramötena. 
 
Föreläsning 
-Det diskuterades om det gick att ordna en föreläsning för föräldrar och personal 
kring barns vanor på internet. 
 
Sekreterare i Hem&Skolas styrelse 
-Då det saknades en sekreterare i styrelsen valdes Erik Stenfelt(klass 1)  till detta. 
 
Kommande möten för Hem&Skola Bergaskolan 
-27:e januari är det styrelsemöte. 
-24:e februari är det årsmöte. 
 
Information ifrån  rektor Per Asplund 
-Det diskuteras bland personalen kring läxor och omdömen. 
-Eventuellt kommer utvecklingssamtalen att läggas i början på terminen istället för i 
slutet. 
-Det är generellt väldigt lugnt bland eleverna på skolan. 
-Det arbetas också mycket kring att försöka införa mer IT. 
 
Övriga frågor 
-Många elever i 5:an diskuterar kring ett eventuellt skolbyte redan i 6:an. 
-Matsalen  serverar tre olika rätter. Det händer då och då att när femmorna och 
sexorna kommer för att äta att den "populäraste" rätten är slut. 
-Generellt är det väldigt bra  på Bergaskolan. 
 
 
 
Ordförande: Brita Liljestrand 
Sekreterare: Erik Stenfelt 
Justerare: Johanna Pelling och Anna Arefalk 
 
 
 

 

 


